



# 華泰金融控股(香港)有限公司

HUATAI FINANCIAL HOLDINGS (HONG KONG) LIMITED

## [重要通知] - 终止期货及期权产品的交易服务

尊敬的客户：

您好！感谢您一直以来对我司的支持。

为配合我司进行业务发展策略调整，我司将于 2019 年 6 月 29 日（生效日）起终止提供所有期货及期权产品的买卖、托管及其它相关服务。

为了保障您的利益，如果您持有期货及/或期权产品， 我司建议您尽快自行平仓。同时，我司将会实施以下安排：

- 由**即日起**，我司将停止接受上述产品交易的开户申请。现有账户可以继续通过 SP TRADER 交易平台或交易专线进行交易。
- 由**2019 年 6 月 17 日至 2019 年 6 月 28 日**，现有账户只可以通过 SP TRADER 交易平台或交易专线进行平仓交易，而不可以进行开仓交易。
- 由**生效日起**，我司将完全停止所有期货及期权产品的任何交易。
- 如现有账户仍然持有资金，可以联络客服办理资金提取及账户关闭业务。

我司就以上安排对您引起的不便表示歉意。为了让您继续享受专业和快捷的期货及期权产品服务，如有需要，我司可协助您将账户转移到我司的其中一家附属公司 - 华泰（香港）期货有限公司（证监会中央编号 BHE003）。华泰（香港）期货有限公司已根据《證券及期貨條例》取得第二类（期貨合約交易）及第五类（就期貨合約提供意見）牌照以进行有关受规管活动。

若有任何疑问，欢迎联系我司的以下专线：

- 交易专线：4001200608（内地）或（852）36586029（香港）
- 客服专线：4008818456（内地）或（852）36586288（香港）

华泰金融控股(香港)有限公司

谨启



# 華泰金融控股(香港)有限公司

HUATAI FINANCIAL HOLDINGS (HONG KONG) LIMITED

---

## [Important Notice] Termination of Futures and Options Trading Services

Dear Client,

Thank you for your continued support to us.

In order to adapt and align with our company business development strategy, with effective from 29 Jun 2019 (the “Effective Date”), we will cease providing ALL futures and/or options trading, custody and other related services (collectively the “Services”).

Based on the foregoing, we appreciate if you could arrange to close out any futures and/or options positions (if any) carried in your account. Besides, we will implement the arrangements as follows:

- With immediate effect, we will not accept any new account application for the Services. Existing clients can still transact the futures and/or options contracts via SP Trader and our dealing hotline.
- Starting from 17 to 28 Jun 2019, clients can ONLY close out any existing futures and/or options positions carried in their accounts via SP Trader and our dealing hotline. No new positions will be opened during that time.
- Starting from the Effective Date, we will cease providing the Services.
- For any remaining cash/funds you have in your account, please contact our client service hotline for fund withdrawal and account closure.

We apologize for any inconvenience this may cause you. Should you wish to continue the Services, we can assist you in transferring your account to one of our affiliated company, Huatai (Hong Kong) Futures Limited (C.E. No. BHE003) which is licensed under the Securities and Futures Ordinance to carry on Type 2 (dealing in futures contracts) and Type 5 (advising on futures contracts) regulated activities.

If you have any query, please do not hesitate to contact our following hotlines:

- Dealing hotline 4001200608 (PRC) or (852) 36586029 (Hong Kong)
- Client service hotline 4008818456 (PRC) or (852) 36586288 (Hong Kong)

Yours faithfully,

Huatai Financial Holdings (Hong Kong) Limited